
 
PROTOKOLL 13/2024 
 
24-11-06 Styrelsemöte kl 19.00 – 20.30 
    
 
 
Kallade:  

Frida Tjernberg 
Josefine Cuevas Brodd 

 Kerstin Hägglund  
 Corinne Palm Kullberg 
 Maria Landergård 
 Johanna Winejo-Larsson 
 Sölvie Linder 
 Lars Appelin 
 Rickard Klein, meddelat förhinder 
 Åsa Larsson, meddelat förhinder 
  
 
§1 Mötet öppnas 
 Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 
§2 Godkännande av dagordningen 
 Dagordningen godkändes. 
 
§3 Val av justerare 
 Till justerare valdes Corinne Palm Kullberg. 
 
§4 Föregående protokoll – 241009 

- Digital avelskonferens 12-13.10. Susanne Swedjebrink deltog. Beslöts att Corinne 
kontakter Susanne och ber henne inkomma med en rapport. 
- SSPK:s styrelsemöte den 15.10. Frida deltog under de första punkterna och 
rapporterade från dessa att SSPK:s avelskommitté kommer att anordna ett webinarium 
den 12.1.2025 som kommer att handla om genetisk variation. 
 

§5 Inkomna handlingar:  
 241007 SSPK protokoll 
 241014 Förslag från Maria Bane – Att från och med 2025 göra medlemstidningen för  

för medlemmar - §8 
 241127 Inför arbetet med DSR verksamhetsplan 2025 – Brev från Mentalgruppen. 
   - se §7 



.  
 241102 Styrelseprotokoll från SSPK 
 241103 Värdegrundsarbete 
 20241105 Hundrastorget samt rasparad 2024 – se §10. 
 20241105 My dog - - s § 10. 
 20241105 Biljettkod och text rasparad 
 
§6 Ekonomi 
 Inget speciellt att rapportera. 
 
§7 Styrelsefrågor från:          

• Aktivitetskommittén 
    Cupen 2025 – Schnauzerringen kommer att dela utställningsdomare med oss och 
    därmed även kostnaderna för densamma. 
 

• Avelskommittén 
Webinariet, ”Vart är vi på väg”som ägde rum den 31.10 blev mycket uppskattat. 
Webinariet spelades in och en länk till det kommer ut snart. Webinariet kommer 
att följas upp på uppfödarmöten i början av nästa år.  
 
Maria berättade att man vill engagera Sara Mohlin för ett webinarium den 29.1 
där hon ska tala om reproduktion. Kostnaden härför godkändes av styrelsen. 
 
Maria har talat med Hundudden som anordnar BPH och styrelsen beslöt att 
anordna ett BHP för medlemmarna i början av maj. Sölvie kommer att kontakta 
Norra Älvsborgs kennelklubb för att försöka ordna ett BHP även där vid samma 
tidpunkt.  
 

• Mentalgruppen 
Då Mentalgruppen kommer att avgå vid verksamhetsårets slut, beslöts att 
Avelskommittén tar fram förslag till nya medlemmar samt gruppens uppgifter. 
 

• Hälsogruppen 
Hälsogruppen håller fn på att fördjupa sig i Agria Breed Profile rörande hur 
vanligt förekommande hjärtfel är hos våra raser.  
Hälsogruppen planerar ett fysiskt möte i Göteborg vilket föranleder en viss 
resekostnad. Styrelsen behöver ett kostnadsförslag för att kunna godkänna 
kostnaden. 

 
§8 Medlemstidningen 

Beslöts, i enlighet med förslaget, att medlemstidningen fr o m 2025 endast skickas till 
medlemmarna, men att vi ska flagga för att ett nytt nr kommit ut via sociala medier och 
hemsidan. 
 
Deadline för nästa nr är den 17.11.  

 
 



 
§9 EDS 2026 
 Beslöts att DSR ska anordna en egen officiell utställning i samband med European 
 Dog Show som äger rum i Stockholm den 4 – 6 september 2026. Detta innebär att vår 
 tävling äger rum torsdagen den 3 september. 
 
 Beslöts Corinne, Frida, Josefine, Kerstin och Sölvie utgör en arbetsgrupp för anordna  

vår utställning. Ett första möte äger rum torsdag den 27.11 för att ta fram förslag till 
domare. Vid detta möte är samtliga ledamöter i styrelsen välkomna att delta.  

 
§10 Vår monter Stockholms hundmässa och Göteborg My Dog 

Ovanstående diskuterades. Beslöts att Frida ansvarar för bemannningen under 
hundmässan och att Johanna kontaktar montergruppen för att se till att allt är 
under kontroll. 
 
Beslöts att Sölvie är vår kontaktperson gentemot SSPK när det gäller vår gemensamma 
monter på My Dog. 

 
§11 Årets Dvärgschnauzer 2025  
 Johanna har tagit fram ett formulär för de arbetande grenarna och Josefine tar fram ett 
 motsvarande för utställning. Anmälan öppnas inom kort på hemsidan. 
 
§12 Årsmötet – verksamhetsplan 

Beslöts att få verksamhetsplanen på plats vid nästa styrelsemöte den 4.12. Detta 
innebär att samtliga kommittéer och grupper ska ha skickat in sina underlag före den 
4.12. 
 
Beslöts att Sölvie tar kontakt med en tilltänkt ordförande för årsmötet.  

         
§14 Information från SSPK 
 Inget särskilt att rapportera utöver det som redan nämnts. 
 
§15 Nästa möte 
 Nästa möte äger rum onsdagen den 4.12 kl 19.00 
 
 
Vid protokollet: 
 
 
Kerstin Hägglund 
 
Mötesordförande:       Justeras: 
 
 
Frida Tjernberg        Corinne Palm Kullberg 
 
 


